
 

Verslag van de vergadering Stadsraad op 11 juni 2024 in verenigingsgebouw St. Pieter 
 
Aanwezig: Jan Mol (voorzitter); Dirk Appel (notulist); Jacco Spil;  Robert Gieling; Arie Slotemaker; 
Rika Hof-Lanjouw  
Gast: Peter Vreijsen; Roel Braaksma raadslid Gemeentebelangen; Sjors Heestermans raadslid VVD.  
 
Openbare vergadering: 
 
1. Opening: 

Jan heette iedereen welkom.  Jan introduceerde Peter Vreijsen als mogelijk toe te treden lid 

van de Stadsraad.  

 

2. Notulen van de vergadering van 7 mei 2024 werden goedgekeurd.  

 

3. Er waren geen actuele  mededelingen die door de Stadsraad moesten worden besproken. 
 

4. Ingekomen stukken: 
- Opti-sport. Geen verdere op- of aanmerkingen. 
- Buitendijks parkeren. In het gesprek wat terzake dit onderwerp volgde, kwam onder andere 
naar voren, dat het niet bekend is, of dit parkeerterrein ook wordt voorzien van 
zonnepanelen.  Een en ander ten aanzien van dit aspect moet worden bezien in relatie tot de 
historische West-Friese omringdijk. 
- gesprek directeur Stadshavens dhr. Jeroen Slagter. Jacco deed mededeling van het gesprek 
waarbij de riviercruises aan de orde kwamen. Ten aanzien van de opbrengsten van de stad 
Medemblik bezoekende opvarenden van deze cruise-schepen valt het tegen. Er wordt 
volgens Jacco niet veel uitgegeven door deze personen bij de middenstanders in de stad. 
Heeft volgens Jacco ook te maken met het feit, dat boekingen veelal ‘all inclusive’ zijn. 
Vanuit de Stadsraad waren er geen punten die aan Jeroen Slagter bekend moesten worden 
gemaakt. 

  
 
5. Jaarverslag 2023. Jan gaf de complimenten voor de samenstelling van het jaarverslag 2023  

aan Dirk. 
 

 
6. Vastgesteld werd dat het vervolg op ‘toekomst programma Stad Medemblik’ er nog niet is.\ 
 
7. Actualiteiten taakvelden: 
 Website:   - geen mededelingen; 
 Contacten:   - geen mededelingen; 
 Wonen, huisvesting:   - geen mededelingen; 
 Zorg en Welzijn:   - geen mededelingen; 

Veiligheid en verkeer:  - Dirk deelde mede, dat kort geleden een ongeval heeft plaats     
gevonden op de oversteek van de Markerwaardweg – 
Opperdoezerpad. Hij gaf dit aan in relatie tot de plannen van de 



provincie Noord-Holland ten aanzien van aansluiting 
Markerwaardweg met Wieringermeer. Daarbij speelt deze oversteek 
ook een rol. Dirk gaf aan, dat hij tijdens het laatste overleg in 
Opperdoes al had geopperd, om deze oversteek geheel af te sluiten. 
Dit was toen ‘een steen in de vijver’.    

 Energietransitie: geen mededelingen; 
 Duurzaamheid:   geen mededelingen; 
 Toerisme:  Zie vorenstaand. 
  
   
 
6. Rondvraag: 

-Dhr. Roel Braaksma deelde mede, dat inzake MAZ de rechter op 17 juni 2024 uitspraak zal 
doen.  
- Rika vroeg zich af op het ‘wilgenpad’ langs de moskee, waar senioren graag wandelen, ook 
mag worden gebruikt voor andere weggebruikers, waaronder fatbike bestuurders. Zij worden 
daar volgens Rika op dat pad bijna aangereden door deze bestuurders, als zij daar wandelen.  
(Voor zover nu bekend en kan worden nagegaan is het een voetpad, gelet op het feit, dat het aansluit 
op het trottoir naast het langs de Admiraliteitsweg gelegen fietspad.  Er staat geen nadere aanduiding 
op dit bedoelde ‘wilgenpad’ ten behoeve van het gebruik van dit tegelpad.) 

 
7. Sluiting: 
 Voorzitter sloot deze vergadering onder dankzegging voor ieders inbreng. 
 
De notulist, 
Dirk Appel. 
  


